
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 6-6-2023

Alle i bestyrelsen var til stede.

Vi diskuterede fortøjningspælene som tidligere nævnt.
Og har konstateret at 9 stk havde begyndende tæring og skal trækkes op og erstattes med
nye.
Så der bliver bestilt 20 nye pæle. Vi har også talt med et firma, der kan stå for optrækning og
nedbankning af nye.
Dette bliver først gjort efter højsæsonen så det generer havnens brugere mindst
mulig.
Snak om den alm. drift af havnen og vores 2 ansatte Jette og Mogens.


